
Sliedrecht	werkt	aan	een	duurzame	toekomst.	Dat	doen	we	onder
andere	door	stap	voor	stap	van	het	aardgas	af	te	gaan.	De	Horst
en	Vogelenzang	zijn	de	eerste	buurten	die	aan	de	slag	gaan	met
de	overstap	naar	aardgasvrij.	Met	deze	nieuwsbrief	houden	we	u
op	de	hoogte.

Het	is	nog	niet	helemaal	zeker	of	alle	woningen
in	de	Vogelenzang	en	de	eerste	rij	van	De	Horst
op	het	warmtenet	kunnen	aansluiten	met	de
PAW-subsidie.	Dat	stond	in	een	brief,	die	vorige
week	in	de	bus	viel	bij	alle	bewoners	die	willen
overstappen	op	het	warmtenet.	Geen
aangename	verrassing,	zeker	gezien	alles	wat
er	al	is	gedaan.	Terwijl	we	een	oplossing
zoeken,	vragen	we	nu	vooral	om	geduld.	In
deze	nieuwsbrief	leest	u	meer.

Samen	op	weg	naar	een	aardgasvrije	toekomst Bekijk	de	webversie

De	Horst	en
Vogelenzang

oktober	2022

Op	zoek	naar	oplossing	voor	kosten

Waarom	meer	tijd?
De	totale	kosten	per	woning	in	de
Vogelenzang	zijn	fors	hoger	dan	eerder
was	begroot.	Dit	komt	onder	meer	door
de	prijsstijgingen	voor	materiaal	en
arbeid.	Dit	in	combinatie	met	de	vele
meters	leidingwerk	die	in	de
Vogelenzang	nodig	zijn.	De	woningen
liggen	in	deze	buurt	namelijk	vaak	ver
van	elkaar	en	van	de	straat.

Dit	probleem	van	de	hoge	kosten	staat
niet	op	zichzelf.	Ook	andere	projecten	in
Sliedrecht-Oost	kosten	fors	meer	dan
vooraf	ingeschat.	Denk	aan	het
aansluiten	van	de	Sperwerflat	en
zorgcentrum	Parkzicht.	

Was	dit	te	voorzien?
Natuurlijk	heeft	de	gemeente	bij	alle
projecten	rekening	gehouden	met
onvoorziene	kosten	en	een
inflatiecorrectie.	Maar	niet	in	deze	mate.
De	huidige	kostenramingen	komen	bij
elkaar	opgeteld	nu	boven	het
beschikbare	subsidiebudget	uit.

Overigens	worden	de	tien-hoog-flats	van
Tablis	Wonen	niet	gesubsidieerd	vanuit
het	PAW-subsidiebudget.	Deze	betaalt	de
woningcorporatie	zelf,	met	behulp	van
andere	subsidies.	Het	is	dus	niet	zo	dat
er	nu	een	tekort	is,	omdat	deze	flats
eerder	al	zijn	aangesloten.

Wat	nu?
De	gemeente,	HVC,	VvE	Sperwerstraat	1-80	en	aannemers	kijken	samen	hoe	ze	de	projecten
toch	kunnen	uitvoeren	binnen	het	PAW-budget.	Op	dit	moment	zijn	alle	partijen	druk	aan	het
rekenen	waar	ze	nog	in	de	kosten	kunnen	snijden.

Daarnaast	gaan	we	op	zoek	naar	mogelijkheden	voor	meer	budget.	Zo	vragen	we	samen	met
andere	proeftuingemeenten	of	het	Rijk	kan	bijspringen.	Want	Sliedrecht	is	niet	de	enige
gemeente	die	tegen	dit	probleem	oploopt.

Levert	dit	allemaal	onvoldoende	op?	Dan	moeten	we	terug	naar	de	tekentafel.	We	kijken	dan
wat	er	wél	kan	met	het	beschikbare	subsidiebudget.	Dit	scenario	willen	we	natuurlijk	het	liefste
voorkomen.

Wat	betekent	dit	voor	u?
Gemeente,	HVC	en	aannemers	willen	eerst	alles	doen	om	de	huidige	plannen	gewoon	uit	te
voeren.	Daarom	vragen	we	op	dit	moment	vooral	om	uw	geduld.	Het	opnieuw	beoordelen	van
offertes	kost	tijd.	We	verwachten	een	paar	weken.	In	november	hopen	we	meer	duidelijkheid	te
hebben.	We	begrijpen	dat	u	graag	wilt	weten	waar	u	aan	toe	bent.	Dus	zodra	we	meer	weten,
hoort	u	het.

Vragen?	Mail	naar	duurzaamwonen@sliedrecht.nl.	Of	bel
Caroline	Bax:	06	5389	2079.

U	ontvangt	deze	nieuwsbrief	omdat	u	zich	heeft	aangemeld	voor	een	woningopname.	Als	u	geen	nieuwsbrief
meer	wilt	ontvangen,	kunt	u	zich	hier	afmelden.	Voor	een	goede	ontvangst	voegt	u

duurzaamwonen@sliedrecht.nl	toe	aan	uw	adresboek.
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